
ZAPISNIK 

sa 7. radne sjednice Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj održane u nedjelju, 5. ožujka 2023. u 18.00 

sati.  

 

Na sjednici su bili prisutni sljedeći članovi vijeća: Maja Glavaš, Marina Tomljanović, Hrvoje Bezjak, 

Goran Ažić i Katarina Međeral. Sjednici nisu nazočili Gordana Samaržija i Ante Turina. Svoj nedolazak 

su opravdali. Na sjednicu su pozvani i gosp. Mario Jančić, načelnik Policijske postaje Senj i gosp. Ivica 

Filipović, predsjednik Moto racing kluba Senj.  

Predsjednica MO-a otvorila je 7. radnu sjednicu Vijeća Mjesnog odbora Sveti Juraj te predložila 

dnevni red:  

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 6. radne sjednice MO Sveti Juraj 

2. Održavanje moto susreta u Svetom Jurju 

3. Obilježavanje blagdana Svetog Jurja u našem mjestu 

4. Razno 

 

1. Usvajanje zapisnika s 5. radne sjednice MO Sveti Juraj 

Zapisnik sa 6. radne sjednice MO Sveti Juraj je jednoglasno prihvaćen. 

2. Održavanje moto susreta u Svetom Jurju 

Predsjednica je otvorila 2. točku dnevnog reda govoreći o razlozima sazivanja ove sjednice. Glavni 

razlog je razmišljanje o promjeni lokacije održavanja spomenute manifestacije od strane TZ zbog 

pritužbi od strane mještana Svetoga Jurja. Riječ je dana načelniku policijske postaje, Mariu Jančiću, 

koji je iznio kako se Policija ne protivi održavanju bilo koje manifestacije, tako ni ove. Kao načelnik 

Policijske postaje Senj, gosp. Jančić je ponovio kako podržavaju sva okupljanja koja ispunjavaju 

uvjete. Gosp. Jančić se potom obratio prisutnima u svojstvu mještanina Svetog Jurja i iznio nekoliko 

problema koji prate tu manifestaciju. Neki od problema na koje je ukazao su: mokrenje posjetitelja 

po Rivi i po mjestu; održavanje striptiza u centru mjesta; puno smeća koje ostaje dugo na Rivi, 

nebriga o otpadu sa strane koncesionara; malo mjesta za parking u danima održavanja manifestacije; 

kampiranje posjetitelja diljem mjesta, na mjestima koja nisu predviđena za kampiranje. Ostali 

prisutni su se uglavnom složili s navedenim. Zaključili su kako bi se trebalo izbjeći održavanje striptiza 

u centru mjesta, kako bi čišćenje mjesta nakon manifestacije trebalo biti ažurno, isto kao i 

demontiranje pozornice dan iza manifestacije. Isto tako, zaključeno je kako bi trebao veći broj 

prijenosnih wc-a. Gosp. Filipović izjavio je kako će kao organizator i predsjednik Moto racing kluba 

pokušati utjecati na to da se većina navedenih problema ispravi. Za kampiranje na mjestima koja nisu 

predviđena za kamp klub će tražiti dozvolu Grada, istaknuo je. Svi prisutni članovi Mjesnog odbora 

jednoglasno su donijeli odluku da žele zadržati navedenu manifestaciju u mjestu s tim da se navedeni 

problemi isprave.  

 

 



 

3. Obilježavanje blagdana Svetog Jurja u našem mjestu 

 

Predsjednica je otvorila ovu točku govoreći o tome kako u programu obilježavanja zaštitnika Grada, a 

ujedno i zaštitnika našega mjesta, stoji samo održavanje svete mise s procesijom u Svetom Jurju. U 

razgovoru s učiteljima područne škole i s ostalim mještanima, postoji želja da se u tome tjednu održi 

nekoliko događanja u našem mjestu. Neka od tih događanja su: priredba osnovnoškolske djece u sali 

Vatrogasnog doma, izložba radova lokalnih umjetnika, održavanje neke kazališne predstave za djecu 

u spomenutoj Sali te domjenak i druženje uz neki od lokalnih glazbenih sastava nakon svete mise. 

Mjesni odbor će pozvati udruge koje djeluju u mjestu da se uključe i da na svoj način daju doprinos u 

održavanju svega navedenog. Svi prisutni članovi MO složili su se da su ovakva događanja potrebna 

našem mjestu. Mjesni odbor stoga traži i financijsku pomoć Turističke zajednice i Grada za održavanje 

navedenih događanja.  

 

 

4. Razno 

Članovi vijeća su raspravljali opet o sanaciji zapuštene zgrade u centru mjesta. Naime, nakon 

gradonačenikova odgovora na pitanje gradske vijećnice Roberte Vrban Mujaković o sanaciji navedene 

zgrade, svi članovi MO složili su se da je prije prodaje navedenog objekta važno očistiti i zatvoriti 

zgradu. MO stoga zahtjeva hitno čišćenje i zatvaranje objekta. 

 

Sjednica je završila u 19:25 sati. 

ZAPISNIK SASTAVILA:  

Marina Tomljanović 

 

PREDSJEDNICA MJESNOG ODBORA SVETI JURAJ 

Maja Glavaš 


